
Pojďme se podívat na poslední slibovaný duální výraz.

6. Zisk  a  ztráta

(??)                   Můžete mi tedy vysvětlit z pohledu toků energie zisk a ztrátu?

(K)                    V Pansofii celou dobu mluvíme o práci  v archetypu a mimo archetyp.
Říkali jsme si, že důvodem investic a vydávání energie je očekávaný budoucí stav
BYTÍ, kdy investující archetyp očekává lepší podmínky pro vytvoření resp.
generování energie. Obecně platí, že vytvoříme-li nabídku energie (HH i JJ částic) ,
pak právě tato kvalita a kvantita nabídky, chcete-li stav a pohyb nabízené energie
přitahuje nebo odpuzuje poptávku určitých archetypů.

(.)                        Proto se tady v Čechách říkává: „Vrána k vráně sedá“.

(K)              Energetický zisk či ztráta je projevem každého pohybu. Může jím být
například realizace resp. zhmotnění myšlenky, ideje v tom ziskovém pro-harmonické
případě nebo naopak v tom dis-harmonickém případě může být veden nesmyslný boj
o energii, který ve svých důsledcích přináší ztráty oběma stranám. Jinými slovy
nadsystémy vždy reagují vytvářením určitých specifických, dnes již víme, osudových
podmínek pro všechny zúčastněné archetypy.

Trvalý energetický zisk v podobě nově se objevujících vlastností archetypu,
schopnosti využívat větší množství a vyšší formy energií, lze získat jen cílenou
vědomou transformací a harmonizací. Pansofia se Vám snažila a snaží vysvětlit, že
s rostoucím poznáním dochází k vědomému pochopení BYTÍ, k vědomé komunikaci
s Universem a přebírání nových úkolů souvisejících s globální transformací a
harmonizací. To je potom vnímáno jako zisk.

(??)                   Vy jste, ale kdysi řekl, že žádná energie nevzniká ani nezaniká,
že se pouze přelévá z místa přebytku do místa nedostatku. To nelze považovat
za boj o energii?

(K) Z Vaší reakce cítím, že je nutno bojovat o energii nacházející se v tom
prostoru a čase, ale ona energie se přelévá i sem z a pak zpět do vyšších prostorů. A
přitom stále platí náš teoretický předpoklad, že Universum je hermeticky uzavřeno. I
když jsme uvedením Naduniversa vysvětlili odkud Universum nasává energii. Stále
však platí to, že energie nevzniká ani nezaniká, jen se přelévá v rámci nádechu a
výdechu. Pracují-li  systémy pro dis-harmonii, pak se energie přelévá do větších a
větších extrémů resp. extrémy v pohybu energie se zvyšují. Taková extrémně se
pohybující se energie v prostoru a čase vytváří a udržuje nerovnováhu. To ve svém
důsledku brání normální výměně energií, jejich komunikaci a jejich návratu do
relativní harmonie. Výsledkem toho je v konečném důsledku energetická ztráta. Tyto
egoistické energie, archetypy blokují energetické toky v Universu a tím způsobují
energetické ztráty. Tyto energie, archetypy pracují pro chaos.

V případě egoistické představy, že jsem a budu schopen fixovat svůj stav a pohyby
BYTÍ resp. představa nulové investice energie, kdy není do systému vkládána a kdy
není ze systému ani vydávána žádná energie, není možno ani žádnou energii získat
zpět a využívat ji. Jde o mylnou představu, že lze staticky fixovat jakýkoli stav BYTÍ.



Základní věta BYTÍ je: Není stavu bez pohybu a není pohybu bez stavu.

(??)                      Můžete vysvětlit proč ?

(K)                       Vždyť v Pansofii nemluvíme o ničem jiném stále dokola! Zapomeňte
na to, že jakýkoli stav zafixujete bez trvalých energetických investic.  Jedinou cestou
je trvalé zvyšování poznání, trvalá energetická komunikace s cílem dynamické
transformace a  harmonizace všech archetypů BYTÍ .

(??)                Dobrá. Ale proč je to tak? Lze to nějakým jednoduchým
způsobem vysvětlit?

(K)             Můžete si to představit následujícím způsobem, kdy obecně platí, že
nevydáváte-li energii ze svého systému, archetypu, pak tím neuvolníte místo pro
novou energii, znemožňujete vzájemnou komunikaci, omezujete své nové zdroje
dalšího poznání a tím neumožňujete svůj růst. Vaše nabídka je vůči okolí nulová.
Zároveň, když nevkládáte svou energii do jiných systémů ve formě Vašich výstupů
resp. ve formě vstupů pro okolní systémy a nadsystémy, pak za nějaký čas zjistíte,
že Vám nikdo žádné vstupy nenabízí. Přestane existovat poptávka po Vašich
výstupech. Vzpomeňte na kapitolu o podporování Satana. Protože svou energii
nikam neinvestujete, pak nikdo od Vás ani žádnou energii nechce a ani chtít nebude.
Okolní systémy a nadsystémy budou vědět, že z Vás nic nedostanou. Zůstanete
sami a tím začínáte pracovat pro Satana.

Proto je velmi důležité právě ono poznáním, že sami svými rozhodnutími utváříme  a
vybíráme své osudové okolí a podmínky BYTÍ.

(??) Ale mně nikdo nic nenabízí. Proč to mám dělat já, když to
nedělají druzí? Já jsem se snažil, ale nikdo nic nechce a stará se jen sám o
sebe. Není to tak? To je moje zkušenost.

(?)                    Záleží na tom, co jste nabízel, komu a v jaké podobě? Nemyslíte, že
dnes již děláte uraženého? Dám Vám otázku a zkuste mi na ni odpovědět.  Když
budete mít auto, pojede Vám bez benzínu ?

(.)                         To je přeci blbost. Do každého auta se spalovacím motorem
musíte nejprve nalít benzín resp. pohonné hmoty a pak můžete jet.

(K)                Správně. I když máte nějaký stav BYTÍ, musíte nejdříve investovat,
alespoň trochu energie uvolnit. Vložit energii do pohybu, abyste mohli využít
vlastností auta a přitom využili jeho vlastností pro sebe a ještě k tomu nabídli energii
do okolí.

Proto doporučuji být v každém stavu a pohybu alespoň trochu velkorysý a investovat
do podsystémů, okolních systémů a nadsystémů energii v podobě nalitého benzínu,
abychom mohli nabídnout sobě i ostatním archetypům své vlastnosti. Důležité
samozřejmě je vědět, jak a proč resp. s jakým cílem. Pak to bude mít užitek pro
všechny zúčastněné.

Proto dále doporučuji dělat nejprve analýzu u sebe a tím naplnit ono pravidlo,
abychom se vždy pokoušeli hledat řešení nejdříve u sebe. Nabízejte a investujte do
harmonie. Uvidíte, že se Vám energie začne vracet i odtud, kde byste to nečekali.



Směr ( pohyb ) a velikost (stav) svých investic vždy kontrolujte svými kontrolními
mechanismy. Vaše nabídka by měla mít své pro-harmonické parametry, kdy nebude
vykazovat tendence k budování extrémních  stavů a pohybů. Jinými slovy bychom
měli investovat, nabízet ani moc ani málo. Sledujte, zda-li Vámi za-investované
podsystémy a okolní systémy Vás poptávají, přijímají a používají Vaši energii pro
harmonii. Je důležité, zda-li i Vaše komunikace s nadsystémy je nejen dle Vašich  i
dle jejich představ. Jestliže dojde ke zneužití Vaší energie pro chaos resp.
koncentrace energetických systémů ( PS, S, NS ) bude klesat, pak byste se měli
zamyslet nad parametry Vaší nabídky a vy-komunikovat s kvantitativními i
kvalitativními nadsystémy, zda-li je Vámi očekávané  budoucí BYTÍ i jejich přáním a
cílem. Není-li tomu tak ani v krátkodobém a ani dlouhodobém plánu, pak bych
doporučoval změnu směru či velikosti Vaší investice. Investujme jen tolik, kolik naše
podsystémy a okolní systémy jsou schopny použít pro harmonii celého BYTÍ. Je to
stejné jako v jakémkoli archetypu tedy i ve firmě.

(.)                        Můžeme si to popsat v ekonomicko-energetickém pojetí
firemních zisků a ztrát?

(K)                           Mluvíme-li o zisku a ztrátě v podobě podnikání, jde toky energií
uvnitř a mezi firmami. „Firma“ jako podnikatelský subjekt může vykazovat účetní zisk
nebo ztrátu. Tato čísla presentují stavou a pohybovou kvalitu firmy, vyjádřené
v penězích. My víme, že jsou situace, kdy firma bude vykazovat zisk a přesto nemusí
mít žádné peníze na svých účtech.  Cítíme, že to není úplně v pořádku.

(.)                            Ano, to známe z naší ekonomiky velmi často. Chybným
řízením firmy někdy i záměrným dochází k poškozování firmy, archetypu.
Výsledek je stejný. Firmy mají problémy třeba v podobě nízké hotovosti.
V lepším případě mají firmy uloženy aktiva v nemovitém či movitém majetku,
ale v málo likvidní podobě nebo kdy mají peníze uloženy v likvidních
pohledávkách u klientů nebo v zásobách, ale mimo firmu. Nejhorším případem
je, kdy byla firma vědomě špatně řízena a cíleně tunelována, pak se energie
odlévá dis-harmonicky mimo působnost firmy, archetypu.

(K) Velmi správně. Taková situace nastává v momentech, kdy
nefunguje koloběh energie, zdrojů resp. peněz mezi firmami i uvnitř firmy samotné.
Vidíme, že blokování toků energií, vytváří dis-harmonie. Není dobré blokovat nádech
ani výdech firmy. Vidíme, že zisk energie může být v různých formách a díky
nádechu a výdechu existujeme a můžeme růst.

(?)                              Můžete říci něco k těm blokům energie? Co se nazývá
energetickou ztrátou?

(K)                            V konečném důsledku energetická ztráta znamená to, že
peníze, energie jedné firmy z nějakého důvodu zůstává mimo firmu a firma není
schopna využít svou původní energii :

- u dodavatelů ..... ( ztrátová firma špatně nakoupila za vysoké ceny )

- u odběratelů ..... ( ztrátová firma špatně prodala za nízké ceny )

- u zaměstnanců .. ( ztrátová firma platila velmi vysoké platy za málo práce) atd.



Jak vidíte, vše musí být řízeno jako dynamické řešení matice rovnic v čase. Energie
se přelévá s pro-harmonickým a pro-růstovým výsledkem nebo naopak s dis-
harmonickým a ztrátovým výsledkem.  Jde-li o špatné  řízení procesů BYTÍ stávají se
z malých krátkodobých nerovnic nerovnice velké a dlouhodobé. Stejné principy
energetických zisků a ztrát pracují ve všech archetypech Universa. Připomeňme, že
pro nás HJ bytosti, lidi platí totéž v námi budovaných vlastních tělech, …. , rodinách,
firmách,… národech, státech rasách, lidstvu ….a ve všech dalších archetypech.

(.)                       Pokusím se o nějaké zobecnění. Ztrácí-li systém, archetyp svou
energii bez možnosti příjmu nové energie, pak ztrácí svou koncentraci energie
a padá do chaosu a to nejen na úrovni těla, duše, ale i ducha. Dodávám, že
rostoucí extrémy ve stavech a pohybech BYTÍ jsou vždy projevem dis-
harmonie BYTÍ, jak na úrovni makroprostoru, tak mikroprostoru.

(K)                         Správně. Položím Vám otázku. Doufám, že ji nebudete považovat
za dis-harmonizační, ale za kontrolní.

(?)                            Co, když firma dosahuje obrovských extrémních zisků, je to
špatné? Je to dis-harmonizační stav a pohyb?

(.)                            U ztráty, to bude asi jasné. Jak jste řekl, dlouhodobou ztrátu
firma nemůže vydržet a ničí sama sebe v BYTÍ. Ale u zisku? To spíš nechám na
Vás. Na první pohled vysoké zisky negativně nevypadají.

(K)                         Podívejme se na takto. Zisk  máme nejčastěji z důvodu, že jsme
velmi levně nakoupili vstupy nebo jste velmi draho prodali. Naše vstupy, nádech
může být z důvodu nákupu levného ( nekvalitního ) materiálu nebo jsme málo
zaplatili zaměstnancům.  Dokazovali jsme si, jak je důležité, aby všechny
podsystémy archetypu mohli pracovat na udržování své koncentraci, ale i na růstu
koncentrace resp. celku systému.

(?)                         Je na místě riskovat nákup levného materiálu? Neohrozíte tím
kvalitu své produkce? Kde je hranice užitné hodnot vstupu, nádechu a jak ovlivní
užitnou hodnotu výstupu resp. výdechu: Dělá chybu dodavatel a prodává se pod
cenou?

(.)                              Udělal-li chybu dodavatel, s největší pravděpodobností
stejnou chybu příště neudělá. Neměl by. Nové poznání by mu v tom mělo
zabránit.

(K)                                   To platí obecně u všech výstupů ze systému, z archetypu.
Budeme-li draho prodávat, nabízet, vydechovat bude naše konkurence za nějaký čas
levnější a ztratíme klienty. Samozřejmě to platí 100%, když není trh uměle regulován.
Jakmile existují monopolní, trustové dohody či státní regulace, pak principy, systémy
BYTÍ trhu je omezovány, blokovány a dochází k energetické dis-balanci trhu,
archetypu. Dalším faktorem, který ovlivňuje naše výstupy je parametr výdajů na
zaměstnance. Když nebudeme platit za práci svým zaměstnancům, velmi jistě o ně
přijdeme. Jak vidíme, vše je jen otázkou  energetických investic. Ztratíme-li
zaměstnance, musíte kupovat práci nových a zaškolit je. To jsou energetické
investice navíc. Vezměte si například, jak se chovají energetické systémy na rádoby
otevřeném  kapitálovém trhu měn, komodit a akcií. Na dnešních finančních  trzích



podnikají kapitálové společnosti, ale i jednotlivci. Vždy jde o dosažení, co největšího
finančního zisku.

(?)                                    Je jejich cílem stabilní trh? Teď tuto otázku samozřejmě
velmi zjednodušuji, ale principiálně platí.

(.) Když bude trh stabilní, nebudu jako investor podnikající
na burze inkasovat nic. Budou existovat jen malé rozdíly mezi nákupem a
prodejem. Proto je cílem velkých hráčů na burze, aby byl trh, co nejvíce
rozkolísán a přitom jimi řízen. Na takovém lokálně či krátkodobě
nerovnovážném trhu mohou investoři velmi vydělat a stáhnout energetické
zisky.

(?)                              Říkáte to dobře. Jak z toho? Proč je pro některé investory
dlouhodobý zisk nezajímavý? Je to proto, že tito investoři by museli vkládat velmi
mnoho energie a za rizikových situacích z jejich pohledu vnímání BYTÍ?

(.)                           Ti investoři pro než je budování harmonie energeticky
náročná až neuskutečnitelná  aktivita se znají a využívají z jejich pohledu „lepší
a jednodušší“ cestu k energii. Oni přistupují k trhu jako k harmonizovanému
atomu, který oni vědomě rozbijí a z něho vyčerpaní a vyberou dříve
nakumulovanou energii. Protože každý archetyp má v sobě zabudovánu snahu
o přežití, proto znova začne harmonizovat a opět kumulovat energii. Pak opět
přijde takový „investor“ a dis-harmonizační řízenou aktivitou uvolní
nakumulovanou původně zharmonizovanou energii z archetypu, kterou použije
jen pro sebe. Archetyp je vržen do dis-harmonie a chce-li přežít musí se snažit
opět budovat harmonizovaný systém BYTÍ. Dis-harmonizační investor uvnitř či
zvenku opět vyčká než se nakumuluje nová energie a opět „zainvestuje“ do
dis-harmonie a zinkasuje energii celku pouze pro sebe.

(K)                        Je to tak. Lze to pozorovat jako boj o energii mezi společenskými
archetypy. Každý kdo nemá zájem o harmonizaci energie v podobě stabilního  BYTÍ
archetypů, ať je v pozici člena rodiny, na pozici firmy ( v podobě od finančního
investora, přes velko- i malo-obchodníka a po nájemce energie, nemovitostí ) nebo
v podobě politické strany, diktátora, hegemonistického státu či nadřazené rasy nebo
v podobě „nadřazeného“ živočišného druhu, ti všichni udržují a prosazují dis-harmonii
a blokují transformaci a harmonizaci archetypů. Pravděpodobně by byl nutný delší a
odbornější komentář na ekonomiku energetického BYTÍ z makro-pohledu  i mikro-
pohledu o stavu naší planety a naší civilizace na ní. Vždy záleží na tom, kolik energie
vkládáte energie z důvodu harmonie nebo kolik energie vkládáte do dis-harmonie,
abyste mohli sebrat, urvat, ukrást uvolněnou energii, ať vědomě, ale i nevědomě.

(?)                                     Víme, kdo a jak pracuje v našem okolí pro harmonii a kdo
pro dis-harmonii BYTÍ archetypů na této planetě?

(??)                           Narážíte tím na projevy aktivit naší civilizace obecně
nazývané „globalizace“? Jak to je s onou globalizací? Je dobrá pro archetypy
člověka,  rodiny, firmy, národa, státu, rasy, …..planety, …?

(K) Globalizace má, jak záporné resp. dis-harmonizační, tak kladné
resp. harmonizační projevy.



(?)                                     V čem je dobrá a v čem špatná ?

(K)                                      Pamatujte, že platí obecné pravidlo, které nyní pouze
opakujeme. Vnímejme, zda-li archetyp podporuje a nemanipuluje průtok energií. Zda-
li nevytváří extrémní stavy a pohyby BYTÍ. Nejde-li o variantu opuštění slepé uličky.
V takovém případě jde o smysluplnou cestu zpět k hlavnímu proudu, na hlavní silnici.
Poslední radou je, snažit se posuzování nejen ze svého stavu BYTÍ, ale i z pohledu
svých podsystémů, okolních systémů a nadsystémů.

(.)                                   Pak jsme schopni lépe reagovat na archetypy, které
směřují do dis-harmonie i na archetypy jež směřují do harmonie. Dobrá to jsem
pochopil.

(??)                                       Mohu se však zeptat, co já mám a mohu dělat pro
Universum? Co ode mne nadsystémy očekávají kromě onoho obecného
prohlášení o podpoře toků energie, zvyšování poznání, transformace a
harmonizace stavů a pohybů BYTÍ v jednotlivých archetypech? Můžeme nyní
uvést něco více konkrétního?

(K)                 Tím se  dostáváme k jednomu z posledních témat, které jsem slíbil na
začátku II. seriálu. V této 17. kapitole můžeme okomentovat „Úlohy podsystémů
v Universu“

(??)                                  Řekněte mi, jaká je naše úloha resp. úloha podsystémů
v této hře výměn energií v prostoru a čase?

(K)                          Myslím a pevně věřím, že z celého dosavadního textu Pansofie je
možné pochopit, které jednání je pro-harmonické a které dis-harmonické. Měli
bychom se jistě snažit udržovat a slaďovat lokální i celkovou rovnováhu BYTÍ
Universa.

(??)                      Dobrá. Upřesním otázku: „Jak mají podsystémy pomáhat
udržet či prosazovat lokální rovnováhu?.

(K)                              Vědomou činností pro harmonický nadsystém v podobě bytostí
„projeveného“ světa resp. Boha Stvořitele a jeho kontrolního mechanismu Lucifera
(nikoli Satana). Mohli bychom je též oba dohromady nazvat duální bytostí 1. prostoru
projeveného  světa. Chcete-li to uvést podle hinduismu, pak  jde bytosti v roli Šivy a
Brahmy. Stejně bychom mohli pokračovat i příklady z dalších věrouk. Ono je však
jedno, jak je budeme nazývat. Jsou pořád tytéž bytosti.

(??)                    Jak vypadá bitva mezi podporou harmonie a podporou dis-
harmonie. Většina lidí by řekla mezi dobrem a zlem. Jak může tento boj
energeticky skončit? Kdo by měl vyhrát? Proč, my máme bojovat, když to
vypadá, že je to úplně marné? Má to vůbec smysl? Satan přeci brzdí toky
energie a snaží se je narušovat, jak při nádechu, tak při výdechu Universa?

(K)                                   Při optimální práci, plnění úkolů všech  podsystémů by
Satan vůbec neměl existovat. Bůh Stvořitel i Lucifer musí být ostražití a hlídat své



investice a investovat jen tolik, kolik musí, aby neuváženými investicemi oslabili sami
sebe. O tom jsme již mluvili. Zopakujme si tabulku energetické struktury Universa.

Tabulka č. 69 Popisující absolutní stavou, pohybovou, prostorovou matici rovnic resp.
vyváženost a harmonii Universa (původní tabulka č.47 ze I. série ) . Na základě
nového poznání jsme schopni nazvat energie nově:
2/3 rozhodnutých podporujících pravidelný tok BYTÍ:
1/3 harmonizující resp. tvořící vydechující energie archetypy jako součást Boha
Stvořitele
1/3 dis-harmonizující resp. tvořící nadechující energie archetypů jako součást
Lucifera

3/9          ANO
6/9 rozhodnutých
z toho
3/9 harmonizující
3/9 disharmonizující

3/9        NEVÍM

3/9           NE

- 1/9 +          1/9 6/9  z toho
3/9 harmonizující
3/9 disharmonizující

- 1/9 = 2/18 +     1/9 = 2/18
- 1/9 = 4/36 +     1/9 = 4/36
- 1/9 = 8/72 +     1/9 = 8/72 6/9  z toho

3/9 harmonizující
3/9 disharmonizující

- 1/9 = 16/144 +1/3  = 16/144
- 1/9 = 32/288 + 1/9 = 32/288

(?) Která je ta energie, která brzdí nádech i výdech?

(K)                              Bude to, ta která nebude rozhodnuta resp. bude v jednotlivých
prostorem říkat „ NEVÍM“. Ta je potenciálním klientem resp. zaměstnancem Satana.
Ničící a destruující energie je ta, která již nastoupila cestu do harmonie, původně
pracovala, investovala, ale nyní po stavu „NEVÍM“, jde a pracuje proti proudu, proti
cyklu pro-harmonického BYTÍ archetypů.

(??)                         Jak to, ale znázornit v tabulce? Může se stát, že by Satan byl
silnější a převzal by více energie pracující pro něj než pro Lucifera a Boha
Stvořitele?

(K)                            Upravme původní tabulku o trojnost BYTÍ v každé prostoru a
podívejme se, kdo je největším potenciálním klientem Satana a kam on bude
investovat. Z toho, pak lze vyvodit, jaké extrémní stavy BYTÍ v Universu mohou
nastat  a jaké jsou úkoly podsystémů.

Zelená levá strana tabulky protéká směrem od Ráje do periférie, kde se nachází
Satan. Tato energie sama směřuje do prostoru a času Satana. Proto Satan do této
vypadávající energie investovat nemusí.



Modrá pravá strana tabulky protéká směrem od periférie do Ráje. Energie se
v jednotlivých archetypech snaží dostat zpět do Ráje formou výdechu. Zde je místo
pro hlavní investice Satana. Archetypy, které z jakýchkoli  důvodů začali ztratily směr
cesty, tím pádem brzdit a řada z nich mohla začít pracovat i proti proudu.

Podívejme se nyní na tabulku, kdy bude Universum v absolutním poznání a nebude
se nadechovat a tudíž ani vydechovat. Bude v podobě 100% JÁ JSEM a naopak, kdy
Celé Universum nadechne veškerou energii do periférie a již nevydechne. Jinými
slovy Satan veškerou energii v periférii zadrží. To jsou dva extrém stavy BYTÍ
Universa bez parametru pohybu.

Podívejme se na upravenou tabulku č. 69 a)  Universum v dynamické stavu a pohybu
BYTÍ, kdy hledá své maximální poznání

3/9          ANO

JÁ    JSEM ( 100 %)3/9 NEVÍM

3/9           NE

- 1- 3- 9 +      1- 3- 9 - 1- 3- 9
( 100 % ) - 2- 6- 18

- 4- 12- 36
- 2- 6- 18 +      2- 6- 18
- 4- 12- 36 +      4- 12- 36
- 8- 24- 72 +      8- 24- 72 - - 8- 24- 72

- - 16- 48- 144
- 32 –96 –288 - 32- 96- 288

- 16- 48- 144 +    16- 48- 144
- 32- 96- 288 +    32- 96- 288

Podívejme se na upravenou tabulku č. 69 b) Universum ve stavu absolutního
poznání sama sebe.

JÁ    JSEM ( 100 % E )

0

0



Podívejme se na upravenou tabulku č. 69 c)  Universum ve stavu absolutní nadvlády
Satana.

0

- 1- 3- 9
( 100 %  E) - 2- 6- 18

- 4- 12- 36
- - 8- 24- 72
- - 16- 48- 144
- 32 –96 –288 - 32- 96- 288

Jak vidíme, oba extrémní stavy BYTÍ jsou maximálně omezující pohyb. Vzpomeňme
však, že proti Satanovi stojí nejen Bůh Stvořitel, ale i Lucifer.

(?)                     Co si myslíte, že je úkolem podsystémů Universa?

(K)                    Na to si odpovíme příště.


